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پیشکســوت داوری ایران با اشاره به حاشیه های ایجاد 
شــده در خصوص ادعای وجود فســاد در داوری فوتبال، 
گفت: از نهادهای نظارتی درخواست دارم تا به این مساله 
ورود کــرده و آنرا با فوریت پیگیری کنند، چراکه طبعات 
زیادی بــرای فوتبال ایران و حتی ورزش کشــور خواهد 

داشت
محمد فنایی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا، اظهار داشت: 
اول بایــد در مورد وحید صالحی داور کشــورمان که این 
پرونــده را باز کرد صحبت کنم. به نظــر من او داوری با 
شخصیت است و این طور که با صلابت از فساد در فوتبال 
ایران ســخن گفته، بدون شــک مدارکــی دال بر اثبات 
ســخنان و ادعای خود دارد چرا کــه در غیر این صورت 

برای خود دردسر درست می کند.
وی ادامه داد: حضور این داور کشورمان در رسانه ملی 
و صحبت هایــی که عنوان کرد طبعات و بازتاب هایی دارد 
که فراتر از مرزهای این کشور است، از یک سو حضور در 
برنامه ای پربیننده آن هم با بیان موضوع فســاد در جامعه 
داوری و فوتبال ایران مورد توجه رســانه های خارجی هم 
قــرار صحبامی گیرد و امروز در فضایی هســتیم که هیچ 
مساله در لفافه نمی ماند. شک نکنید که این مساله اکنون 
در فضای رســانه ای خارج از کشــور نیز مورد توجه قرار 
گرفته و رسانه های بیگانه به خصوص آنهایی که به دنبال 
اهداف خاص هستند، نیز آن را با شدت و جدیت پیگیری 

می کنند. 
این داور پیشکسوت فوتبال ایران تاکید کرد: او مساله 
را عنوان کرده که هجمه ای ســنگین به فوتبال و ورزش 
ایــران وارد کرده اســت و باید بر هر کلمــه خود دلایل 
منطقی و ادله پسند داشته باشد که در مراجع قضایی نیز 
قابلیت ارائه داشــته باشد. این موضوع با توجه به اهمیت 
و بازخــوردی کــه دارد باید به قید فوریــت و با جدیت 
در دســتور کار مراجع مربوط قــرار بگیرد. حضور پررنگ 

رســانه ها را نیــز به فال نیک می گیــرم و امیدوارم بدون 
اغمــاض در صورت وجود تخلف با مســببان آن برخورد 

شدید صورت گیرد. 
فنایی تصریح کرد: باید دید این مســاله ای که عنوان 
شــده در زمان کدام رئیس فدراســیون بوده اســت، چرا 
کــه صالحی عنــوان کــرده در همان زمان گزارشــی را 
به مســئولان وقت فدراســیون ارائه کرده امــا پیگیری 
صورت نگرفته اســت. اگر این مســاله اثبات شود باید با 
رئیس وقــت، دبیر وی و رئیس کمیتــه داوران آن زمان 
برخورد جــدی کرد چرا که در جریــان اتفاقات بوده اما 

 بــرای برخــورد و جلوگیــری از ادامه رونــد آن اقدامی
 صورت نداده اند. 

وی گفت: در گذشــته نیز بارها این موضوع را شنیده 
بودیم که به عنوان مثال داوری علیه یک تیم ســوت زده 
و خیلی راحت نیز در برنامه ای پربیننده از آن ســخن هم 
گفته بود. یا در خاطرمان مانده که موضوع کارت به کارت 
شــدن مبلغی برای یک داور مدت هــا نقل محافل بود، یا 
این که یک فوتبالیســت قدیمی از جابجایی مبلغی برای 
یک داور مطالبی را عنوان کرد. اما واقعیت این اســت که 
من به نوبه خود چنین چیزی را ندیدم و این صحبت هایی 

بود که مطرح می شد.
این داور پیشکســوت فوتبال ایران ادامه داد: فراموش 
نکنیم کــه هیچکدام از مــا به عنوان مخلوقات بشــری 
بدون ایراد نیســتیم اما امروز بخشــی از اعتبار و آبروی 
ورزش ایران زیر ســئوال رفته است که باید آن را بررسی 
کــرد. حیثیت جامعه داوری به خطر افتاده و این مســاله 
کمی نیست. امروز پولشویی، رانت و فساد در ورزش مورد 
توجه مسئولان است و حتی در کشورهایی مانند آلمان و 
ایتالیا شاهد هستیم یک داور به دلیل تخلفاتی که صورت 
گرفته حتی به زندان می رود اما در ایران همین موضوع با 
۸ ماه محرومیت ختم به خیر می شود که خنده دار است. 
فنایی در پاســخ به ســئوال خبرنگار ایرنا در خصوص 
ایــن که آیا پیشــنهاد یا صحبتی هر چنــد در لفافه با او 
در زمان حضورش در داوری شــده بود یا خیر؟ گفت: در 
مســابقاتی که بیرون از ایران قضاوت می کردم، چندباری 
افراد گمنامی سعی داشــتند ارتباطاتی را بگیرند و این به 
دلیل شرط بندی های کلان در دنیای فوتبال است اما در 

ایران به جرات می گویم این اتفاق صورت نگرفته است.
وی به اصل نود و مراجع ذیصلاح اشــاره کرد و گفت: 
امیدوارم همانطور که جامعه انتظار دارد، نهادهای مرتبط 
با جدیت و به قید فوریت در این موضوع ورود کنند و اگر 
اثبات شــد با خاطیان به شدت برخورد کنند چرا که این 

مساله ای نیست که بتوان از آن گذشت. 
پیشکســوت داوری ایران به موضوع دیگری نیز اشاره 
کرد: در مورد قرارداد ویلتموس هم همین مساله مصداق 
دارد. متاســفانه افرادی که کاربلد هستند و از خود هیچ 
ردی را باقی نمی گذارند دســت بــه کارهایی می زنند که 
منافع مالی برای آنها به همراه دارد و خســارت و طبعات 
آن به ورزش و فوتبال ما باز می گردد. باید ریشه این افراد 
را در ورزش خشک کرد و با حکم های سنگین، ادامه روند 

فعالیت آنان را متوقف ساخت.

ســرمربی تیم فوتبال زیر ۲۳ ســال ایران 
ضمــن تاکید بر دشــوار بــودن کار این تیم 
در دیــدار برابــر لبنان، از احتمــال برگزاری 
تورنمنتی دوستانه با حضور کره جنوبی و قطر 

خبر داد.
به گزارش گروه ورزشــی مردم ســالاری ، 
مهدی مهدوی کیا پیش از بازی تیم فوتبال زیر 
۲۳ سال ایران مقابل لبنان در مرحله مقدماتی 
قهرمانی آســیا گفت: لبنان تیم خوبی اســت 
و بازیکنان باتجربه را به این مســابقات آورده 
اســت. ما تیم جوانی آورده ایم و از ترکیب ما 
هفت، یا هشت نفر شرایطی دارند که می توانند 

در المپیک ۲۰۲۴ المپیک بازی کنند.
وی که باید امروز تیم امیــد ایران را برابر 
لبنان به میدان بفرســتد، تصریح کرد: لبنان 
مقابــل تاجیکســتان دفاعی بــازی کرد و به 
ضد حملات چشم داشــت. با سیستم دفاعی 
حریف، بازی راحتی نخواهیم داشت. لبنان را 
آنالیز کرده ایــم. تمرینات خوبی انجام داده ایم 
و امیدوارم با پیروزی این بازی را پشــت ســر 

بگذاریم.
سرمربی تیم فوتبال امید در تشریح شرایط 

ســنی بازیکنان تیمش تاکید کــرد: بازیکنان 
متولــد ۲۰۰۱ به بعد می تواننــد در المپیک 
۲۰۲۴ پاریس بازی کنند. لبنان و تاجیکستان 
از بازیکنــان متولد ۱۹۹۹ و ۲۰۰۰ اســتفاده 
می کنــد اما نگاه ما به آینده اســت. امیدوارم 
تیمی را جمع کنیم که در مســابقات انتخابی 
المپیــک و خود المپیک بیشــتر به ما کمک 
کند. بعد از عبور از این مرحله فرصت بیشتری 
برای بازی تدارکاتی داریم. ان شاءالله این بازی 
را هم با سه امتیاز پشت سر بگذاریم و سپس 
برنامه ای هشت ماهه برای حضور پرقدرت در 

مرحله بعد خواهیم داشت.
مهدوی کیا در خصوص تعاملش با باشگاه ها 
تصریح کرد: با شــرایطی که باشگاه ها در لیگ 
داشتند سعی کردیم از هیچ باشگاهی بیش از 
دو بازیکن نداشته باشیم. دو، سه باشگاه بودند 
که ســه بازیکن در تیم امید دارند. پیشــنهاد 
دادم تا این باشــگاه ها در هفته دوم لیگ برتر 
از بازیکنان اســتفاده کنند. اســتقلال و ذوب 
آهن اســتقبال کردند و بازیکنانشــان بعد از 
هفته دوم به ما اضافه شــدند. یک بازیکن هم 
از مس رفسنجان بود که درخواست دادند و ما 

موافقت کردیم. دوســت داریم تعاملی باشد تا 
نه باشگاه ها متضرر شوند نه تیم ملی.

وی درباره پیشــنهادش بــه AFC برای 
برگزاری مسابقات امیدها در »فیفادی« گفت: 
سخت است تمام بازیکنان را در این شرایط در 
اختیار داشته باشیم. اگر مسابقات در فیفادی 
برگزار شــود خیلی بهتر خواهــد بود و ما هم 
فرصــت بهتری برای آماده ســازی داریم. اگر 
این طور بشــود دیگر این مشکلات را در آینده 

نداریم.
ســرمربی تیــم فوتبــال امیــد دربــاره 
برنامه هایش در صورت صعود ایران در مرحله 
مقدماتی یادآور شد: رایزنی کرده ایم تا بعد از 
این مرحله از مسابقات اردوهای منظمی داشته 
باشیم. صحبت هایی با مسئولان امارات و کره 
جنوبی شده است. قرار شد تورنمنتی در قطر 
و در ماه فوریه داشــته باشــیم با حضور کره 
جنوبی، ایــران، قطر و یک تیم دیگر. در مورد 
برگزاری اردو در کمپ اســپایر قطر و استفاده 
از امکانــات این کمــپ و همینطور صحبت با 
مسئولان امارات برای حضور در این کشور در 
حال بررسی هستیم تا خودمان را برای مرحله 

نهایی انتخابی المپیک خوب آماده کنیم.
مهدوی کیــا در پایــان دربــاره میزبانــی 
تاجیکستان و شرایط تیم این کشور هم اظهار 
کرد: تا اینجا میزبانی بد نبوده اســت. مشکل 
بــزرگ، چمن مصنوعی اســت کــه خیلی از 
بازیکنان ما سالهاست روی این نوع چمن بازی 

نکرده اند. تاجیکســتان هم تیم خیلی خوبی 
اســت و هفت، هشت ســال کنار هم هستند. 
تقریبــاً ۸۰ درصد تیم بزرگسالانشــان همین 
بازیکنان هستند. اسکلت اصلی تیمی که مقابل 
پرســپولیس بازی کردند همین نفرات است. 

آنها دونده هستند و هماهنگی خوبی دارند.

سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: استقلال در فصل جدید تیم بسیار خوبی 
اســت، اما ما هم با اضافه شدن بازیکنان جدید نســبت به هفته اول متفاوت 

شده ایم.
به گزارش تســنیم، فیروز کریمی درباره پیروزی ۳ بــر صفر تیمش مقابل 
صنعت نفت در هفته دوم لیگ برتر اظهار داشت: بازی خوبی بود. صنعت نفت 
هم خیلی خوب بازی کرد و در بعضی از دقایق هم حاکم بازی بود، ولی بچه ها 
از موقعیت ها اســتفاده کردند. حتی می توانســتیم تعداد گل ها را هم افزایش 
بدهیم، اما این برد پرُگل دلیل نمی شود از ضعف های مان چشم پوشی کنیم. ما 
باید هماهنگ تر از این شــویم. علی دشتی هم به تازگی به جمع ما اضافه شده 
اســت. او بازیکن توانمندی است و به نظرم هنوز به حقش در فوتبال نرسیده 
است. دشتی اگر کمی پشت کارش را بیشتر کند و باهوش باشد می تواند در تیم 
ملی هم بازی کند. ما هنوز هم تعداد نفرات محدودی داریم و کامل نیســتیم، 
ولی ما با همین نفرات هم آمادگی این را داریم تا تراکتور را به روزهای خوبش 

بازگردانیم.
وی در واکنــش به این موضوع که تیم تراکتور نتیجه هفته اول لیگ مقابل 
گل گهر را به دلیل بسته بودن پنجره نقل و انتقالاتی و نرسیدن بازیکنان جدید 
از دســت داد، گفت: ما واقعاً در هفته اول سوختیم! به هر حال هفته های اول 
و دوم تمام شــده اســت و ما به بازی های پیش رو نگاه می کنیم. باید عزم مان 
را برای بازی های آینده جزم کنیم. تا الان هر چه بوده، تمام شــده است. زمان 
هماهنگــی ما با تیــم کامل مان خیلی کم بود و امیدوارم کار به تعطیلی ســه 
هفته ای کشــیده شــود و تا آن موقع نتایج قابل قبول بگیریم و از قافله عقب 
نمانیم. تیم واقعی تراکتور را بعد از تعطیلی ها خواهید دید. البته تیم ما همین 
الان هــم خیلی حرف ها برای گفتن دارد. در بازی با اســتقلال مردم تیم ما را 

مقابل یک حریف واقعی و با شخصیت )استقلال( خواهند دید.
سرمربی تیم فوتبال تراکتور در مورد دیدار روز شنبه تیمش با استقلال نیز 
توضیح داد: من اســتقلالِ امسال را خیلی خیلی خوب دیدم. بازی های قبل و 
حتــی دیدارهای تدارکاتی این تیم را هم آنالیز کردیم و مدنظر داشــتیم. آنها 
تیم بسیار خوبی هستند، ولی ما هم نسبت به هفته اول خیلی متفاوت هستیم. 
بازی با گل گهر با آن شــرایط اصلًا جزو محاسبات ما محسوب نمی شود. قطعاً 
در بازی با استقلال خواهید دید که تراکتور نسبت به هفته اول خیلی متفاوت 

است. ان شاءالله یک بازی خوب و تماشاگرپسند انجام دهیم.
کریمی درباره شــرایط عباس زاده و هادی محمدی برای دیدار با اســتقلال 
خاطر نشــان کرد: عباس زاده به بازی نمی رسد و مصدوم است. هادی محمدی 
هم تا الان به تمرینات گروهی اضافه نشــده است و وضعیتش مشخص نیست،  
اما با توجه به اینکه پنجره باز شــده است ســعی می کنیم جای خالی آنها را 
پوشــش دهیم. دشــتی هم تازه به جمع ما اضافه شده است و امیدواریم او را 
به بازی برســانیم. تقریباً تیم ما کامل است، اما به هر حال عباس زاده بهترین 

گلزن ماســت و هادی محمدی یکی از بهترین دفاع وســط های کشور. حضور 
آنها می توانست برای ما نعمت باشد، ولی خدا را شکر بازیکن جایگزین داریم

سرمربی تراکتور در پایان راجع به عدم حضور تماشاگران در دیدار استقلال 
و تراکتور یادآور کرد: شــاید گفته شــود به لحاظ عددی، تعداد تماشــاگران 
اســتقلال و پرسپولیس از ما بیشتر است،  ولی از لحاظ تماشاگری که پای کار 
باشــد و به استادیوم بیاید، تراکتور یکی از بهترین هواداران را دارد و حتی در 
دنیا هم جزو »ترین ها« اســت. در بازی های استقلال و پرسپولیس با تیم های 
دیگر اغلب ورزشگاه هواداران آنها هســتند،  ولی اگر بازی های تراکتور را نگاه 
کنید هواداران ما در هر بازی پرُشــورتر از بازی قبل هســتند. هواداران ما به 

جــدول، نتیجه و حریــف کاری ندارند و به لحاظ حمایت از تیم شــان زبانزد 
هســتند. عدم حضور هواداران در استادیوم بیشــترین ضرر را به ما زده است، 
ولــی تمام فوتبال به اندازه جان یک هوادار بــرای ما ارزش ندارد. ما حاضریم 
از نعمت حضور هواداران بی بهره باشــیم، ولی مشــکلی برای یک نفر به وجود 
نیاید. خدای نا کرده اگر مشــکلی پیش بیاید واقعاً جبران ناپذیر اســت. ارزش 
آنها خیلی بیشتر از نتیجه است. ما این موضوع را به عهده ستاد مبارزه با کرونا 
گذاشــتیم تا آنها تصمیم بگیرند. ان شاءالله هر چه زودتر این بیماری منحوس 
از بین برود و شــاهد حضور هواداران همه تیم ها به خصوص هواداران پرُشور و 

باشعور تراکتور در ورزشگاه باشیم

پیشکسوت داوری ایران:

 نهادهای نظارتی به ادعای فساد در داوری فوتبال ورود کنند

مهدوی  کیا: 

برنامه ای هشت ماهه برای حضور پرقدرت در مرحله بعد خواهیم داشت

فروز کریمی: 

استقلال تیم بسیار خوبی است اما ما هم تراکتورِ هفته اول نیستیم

پاسخ منفی زیدان به پیشنهاد منچستریونایتد
الدین  به زین  منابع نزدیک 
زیــدان اســطوره و ســرمربی 
ســابق رئال مادرید ادعا کردند 
که این مرد فرانســوی در حال 
حاضــر هیــچ علاقــه ای برای 
اوله گونر سولشر در  جانشینی 

منچستریونایتد ندارد. 
به گــزارش فوتبالی، در روز 
یک شنبه شیاطین سرخ شاید دردناک ترین شکست در تاریخ باشگاه را تجربه 
کردنــد و با نتیجــه ۰-5 در مقابل رقیب دیرینه خود لیورپول، در ورزشــگاه 
الدترافورد شکست خوردند تا فشارها روی سولشر و کادرفنی اش بیشتر شود.
سولشــر علیرغم خوب مدیران این تیم در پنجره نقل و انتقالات تابســتانی، 
اصلا نتوانسته در حد خواسته های شیاطین سرخ عمل کند. خیلی از هواداران 
منچســتریونایتد در شبکه های مجازی، خواستار اخراج سولشر در اسرع وقت 
شــدند و روز گذشته نیز سران منچســتریونایتد جلسه ای راجع به آینده این 

سرمربی نروژی برگزار کردند. 
ســایت ESPN مدعی اســت که آنتونیو کونته ســرمربی سابق تیم های 
یوونتوس، چلســی و اینتر اصلی ترین گزینه هدایت شــیاطین ســرخ است و 
سران این باشگاه زیدان را زیر نظر دارند، اما هدف اصلی سرمربی سابق لوس 
بلانکوس، نشستن بر روی نیمکت تیم ملی فرانسه است و به نظر می رسد که 
بعد از جام جهانی ۲۰۲۲ قطر، دیدیه دشــان از نیمکت خروس ها کنار خواهد 
رفت. ESPN در ادامه نیز ادعا کرد که پاســخ زیدان به اد وودوارد و گلیزرها 

قطعا منفی خواهد بود. 
با این وجود سولشر در دیدار مقابل تاتنهام نیز روی نیمکت منچستریونایتد 

خواهد نشست.

موفقیت ژستد در تست های پزشکی
رودی ژســتد بازیکــن مد 
نظر فرهاد مجیدی تســت های 
پزشکی ایفمارک را با موفقیت 

پشت سر گذاشت.
به گــزارش گروه ورزشــی 
، رودی ژستد  مردم ســالاری 
بامــداد روز چهارشــنبه برای 
انجام تست های پزشکی و عقد قرارداد رسمی با باشگاه استقلال وارد ایران شد.

این بازیکن خارجی دیروز صبح به همراه معاون باشــگاه استقلال )اجلال 
نصیری( راهی ایفمارک شد تا تست های پزشکی را پشت سر بگذارد.

این بازیکن تســت های پزشکی را با موفقیت پشــت سر گذاشت تا مانعی 
برای عقد قرارداد با باشگاه استقلال نداشته باشد.

علی دشتی به تراکتور پیوست
علی دشتی وینگر ۲۸ ساله 
با عقد قرارداد رســمی به جمع 
شاگردان فیروز کریمی پیوست.

این بازیکن ســابقه بازی در 
تیم هــای پــارس جنوبی جم، 
تهران،  استقلال  سایپا،  پیکان، 
ذوب آهن و گل گهر ســیرجان 
را در کارنامه دارد. دشتی فصل 

گذشته در تیم گل گهر سیرجان توپ می زد.

فرگوسن و خوش وبش با سولشر 
در تمرینات پس از تحقیر مقابل لیورپول

منچســتر یونایتــد پس از 
شکســت بزرگ 5 بر ۰ مقابل 
لیورپــول در هفته اخیر رقابت 
این  انگلیس،  برتــر  لیگ  های 
بار تمرینات خود را برای بازی 
حســاس بعدی یعنــی جدال 
مقابل تاتنهام استارت زده است 
و بدیــن ترتیب خــود را برای 
بازی بعدی خود آماده می کند. به گزارش فوتبالی، پس از شکســت منچستر 
یونایتد مقابل لیورپول، انتقادات از اوله گونار سولشــر به اوج خود رسید و این 
ســرمربی نروژی در حال حاضر در خطر از دست دادن جایگاهش قرار دارد و 

ممکن است به زودی برکنار شود.
امــا اتفاق جالبی که در این مدت افتاد، رفتن فرگوســن به اولین جلســه 
تمرینی شیاطین سرخ پس از شکست مقابل لیورپول بود. سر الکس فرگوسن 
در این جلسه تمرینی با اوله گونار سولشر خوش و بش کرد و در تصویری که 
از آن ها منتشــر شده است می بینیم که این دو با هم بگو و بخند می کنند و 
به نظر می رسد که سر الکس فرگوسن بدین ترتیب از سولشر حمایت می کند.
باید دید که نتایج منچستر یونایتد در بازی های بعدی به چه شکل خواهد 
بود. شــیاطین سرخ بازی های حساســی را پیش رو دارند و ممکن است کار 
سولشــر در همین بازی های سخت یکسره شود چرا که شکست در این بازی 

ها برای منچستریونایتد جبران پذیر نخواهد بود.

ANOK بعد از کسب جایزه بهترین ورزشکار
تبریک رئیس جمهور کوبا به »آقای ترسناک«!

رئیــس جمهــور کوبــا به 
پرافتخارتریــن  از  تمجیــد 
المپیک  در  کوبایی  ورزشــکار 

پرداخت. 
به گزارش استار، میگل دیاز 
کانــل رئیس جمهــور کوبا از 
میخاین لوپــز ملقب به »آقای 
ترســناک« به خاطر نتایجش در المپیک ۲۰۲۰ توکیو و کسب جایزه بهترین 

ورزشکار ANOK تبریک گفت.
در تبریک رئیس جمهور این کشــور در توئیتر آمده است: تبریک قهرمان. 

نخبه ای در میان نخبه ها هستی.  به شما افتخار می کنم.
با تشویق ایستاده، قهرمان چهار دوره المپیک اخیراً در جزیره کرت یونان، 
جایــزه انجمن کمیته های ملی المپیک)آنوک( را برای عملکردش در پایتخت 
ژاپن دریافت کرد،  او دو ماه پیش یاکوبی کاجایا گرجســتانی را در فینال برد 

و چهارمین طلای المپیک را نیز کسب کرد.
لوپز همچنین در این مراســم اشاره ای داشــت که احتمالا در پاریس هم 
حضور خواهد داشت و عنوان کرد: زمان زیادی است و از الان نمی شود درباره 

المپیک بعدی صحبت کرد ولی فکر می کنم باید ادامه دهم.

احتمال تعطیلی لبنان در روز بازی با ایران 
در  لبنان  فوتبال  فدراسیون 
تلاش است روز بازی این تیم با 

ایران تعطیل رسمی شود.
»کــورة«  عربــی  نشــریه 
فدراســیون  مقامات  نوشــت: 
فوتبال لبنــان در حال رایزنی 
بــا ارگان هــای رسمی کشــور 
هســتند تا روز بــازی با ایران 
تعطیل شــود و یا اینکه حداقل شــیفت بعدازظهر تعطیل شــود تا هواداران 
بیشــتری به ورزشــگاه بروند.  شــهر صیدا به عنوان میزبان دیدار برابر ایران 
انتخاب شــده و AFC و فیفا مجوز حضور تماشاگران را به لبنانی ها داده اند. 
 فدراسیون فوتبال لبنان اعلام کرده که از ۶۰ درصد ظرفیت ورزشگاه استفاده

 خواهد کرد.
بازی تیم های فوتبال لبنان و ایران در گروه اول مرحله نهایی مقدماتی جام 

جهانی قطر، پنجشنبه ۲۰ آبان برگزار می شود.

اخبار کوتاه

آگهی ابلاغ مفاد رای موضوع ماده 3 قانون تعیین تفکیک وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
چ�ون به موجب رای اصلاح�ی ش�ماره 140060301054000927 م�ورخ1400/5/24 صادره از هیئت ح�ل اختلاف موضوع 
قان�ون تعیی�ن تکلیف وضعیت اراضی و س�اختمانهای فاقد س�ند رس�می مصوب 90/9/20 مس�تقر در اداره ثبت اس�ناد 
واملاک جنوب ش�رق تصرفات مفروزی و مالکانه س�ید اس�ماعیل علمدار نظام فرزند میر محمد متقاضی پرونده کلاس�ه 
139911440154000047 نس�بت به اصلاح حد شرق شش�دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 46/21 
متر مربع قسمتی از پلاک ثبتی4418 اصلی واقع در بخش 7 تهران مورد ذیل ثبت صفحه 56 دفتر 14 ثبت گردیده مراتب 
از نظر اطلاع ذوی الحقوق و ش�رکا مش�اعی پلاک فوق در روزنامه آگهی می گردد طبق قانون فوق الاش�اره کسانی که به 
مالکیت و تصرفات مفروزی متقاضی فوق اعتراض دارند می توانند از تاریخ انتشار اگهی ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را 
به مراجع قضایی تسلیم نماید بدیهی است پس از انقضا مهلت قانونی عدم وصول واخواهی نسبت به صدور سند مالکیت 
مفروزی به مس�احت و حدود بالا به نام سید اس�ماعیل علمدار نظام اقدام خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول1400/7/21  

تاریخ انتشار نوبت دوم 1400/8/6
13408 رئیس  اداره ثبت اسناد واملاک خاوران تهران-غضنفری

آگهی موضوع ماده3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی زراعی باغات و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره140060301147000674 مورخ1400/7/7-هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی زراعی باغات 
و س�اختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره ثبت اس�ناد واملاک زیبادشت تهران تصرفات مالکانه و بلامعارض خانم 
تهمینه مبارک قدم فرزند حس�ین به شناس�نامه ش�ماره 4570 و کد ملی3730452959 صادره از سنندج در ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مس�احت 296/90 متر مربع در قس�متی ازپلاک27631 فرعی از2395- اصلی 
واقع در بخش 10- تهران قریه طرش�ت حوزه ثبت ملک زیبادش�ت تهران با حدود اربعه ش�مالا بطول21/56 متر دیوار به 
دیوار پلاک600687 فرعی از 2395- اصلی)28556 فرعی از2395- اصلی سابق( شرقا اول به طول2/37 متر دیواریست 
به قعه 38 تفکیکی و دوم به طول12/54 متر دیواریس�ت به قطعه 28 تفکیکی جنوبا در س�ه قس�مت اول به طول14/03 
متر و دوم که غربیس�ت به طول3/38 متر و س�وم به طول7/52 متر هر سه قس�مت دیوار مشترک با مغازه های احداثی 
در باقیمانده پلاک27631 فرعی س�از2395- اصلی غربا به طول11/48 متر درب و دیواریس�ت به خیابان تورج فلس�فی 
خریداری طبق س�ند  عادی از مالک رسمی آقای س�ید مجتبی قائم مقامی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله15 روز اگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس ا زاخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم و گواهی طرح دعوی را به این اداره ارایه 

نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول1400/7/21 تاریخ انتشار نوبت دوم 1400/8/6
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